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Abstract (en)
The corner guide (3) has a flexible deflection element (6) arranged at a longitudinal side of an angled guide (10), and holding lugs (15, 16) arranged
in undercuts (13, 14). The angled guide is narrower than a guide slot (9) and supported by a filler part (17). Width of the filler part and angled guide
are common with respect to width of the guide slot at a front end of the undercuts. The filler part and/or the angled guide have inherent elasticity
against the walls of the guide slot. A bracket of the filler covers the guide slot projecting portion of the angled guide. The holding lugs are designed
as nose-shaped projections.

Abstract (de)
Bei einer zur Befestigung in einer Hinterschneidungen (13, 14) einer Führungsnut vorgesehenen Eckumlenkung (3) sind jeweils ein Halteansatz (15,
16) auf einer Winkelführung (10) und einem Füllstück (17) angeordnet. Das Füllstück (17) und die Winkelführung (10) haben vor den Halteansätzen
(15, 16) die Breite der Führungsnut (9). Das Füllstück (17) hat einen die Winkelführung (10) umklammernden Bügel (18). Die Eckumlenkung (3) ist
besonders einfach zu montieren und zuverlässig in der Führungsnut (9) gehalten.
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